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کمالوند به من گفت 
باید جلوی هواداران 

مسجدسلیمان 
بگویم که خودم 

دارم از این تیم جدا 
می شوم. کمالوند 
گفت اگر این کار را 

نکنی، فوتبالت را 
خراب می کنم! گفت 

ما نمی توانیم با 
هم کار کنیم و به 

این دلیل که از من 
خوشش نیامد گفت 
باید چنین کاری کنم 
وگرنه نیمکت نشین 

می شدم و حتی 
یک دقیقه هم به 

من فرصت بازی 
نمی داد

   دوشنبه  24 مرداد  1401  سال بیست و ششم  شماره 7103

در آینه لیگ
فوتبال  ایران 10

قربـــان بردیف ســـرمربی تراکتور بـــا این که از باخت تیمـــش مقابل گل گهر 
به شـــدت عصبانـــی بـــود امـــا به همـــان اندازه هـــم امیدوار اســـت که خیلی 

زود تراکتـــور همـــان تیمی می شـــود که انتظـــارش را دارد. 
او مدعـــی اســـت کـــه بازی به بـــازی بهتر خواهند شـــد و در همین مســـابقه 
متوجـــه نقـــاط ضعـــف تیمـــش شـــده اســـت. آنهـــا در هفتـــه دوم میزبـــان 

ذوب آهـــن هســـتند.

در دقیقـــه 53 بـــازی بـــا پرســـپولیس اخطـــار دومـــش را دریافـــت کـــرد و از 
زمیـــن اخراج شـــد. 

عصبانیـــت نـــادر محمـــدی از تصمیـــم داور خیلـــی هـــم بی ارتبـــاط بـــه 
بـــازی هفتـــه آینـــده آنهـــا نبـــود، چـــرا کـــه ذوبی هـــا بایـــد در تبریز بـــه مصاف 
 تراکتـــور برونـــد و محمـــدی فرصـــت بـــازی مقابـــل تیـــم ســـابقش را از 

دست داد. 

نادر محمدیقربان بردیف

غایب مقابل تیم سابقشعصبانی و امیدوار

محســـن فـــروزان دروازه بـــان گل گهـــر یکـــی از خوب هـــای تیمـــش مقابـــل 
تراکتـــور بـــود. او در دقیقـــه 66 ضربـــه ایســـتگاهی بازیکـــن پرتغالی حریف 
را بـــا پـــروازی دیدنـــی مهـــار کـــرد.  او کـــه ســـابقه حضـــور در تراکتـــور طی دو 
مقطـــع را دارد، مثـــل همیشـــه انگیزه های زیـــادی برای درخشـــش مقابل 
این تیم داشـــت و توانســـت به عاملی بـــرای پایان بدون امتیـــاز تراکتور در 

هفتـــه اول تبدیل شـــود.

محسن فروزان

درخشش دروازه بان گل گهر

پرکاس: ما 
دفاعی بازی 

نکردیم

ســـرمربی صنعت نفت آبادان برخلاف 
ادعـــای ســـرمربی فـــولاد اعتقـــاد دارد 
کـــه تیمـــش اصـــلاً دفاعـــی بـــازی نکرده 
اســـت. رضـــا پـــرکاس می گویـــد: »بـــه 
اهدافـــی کـــه می خواســـتیم، رســـیدیم. 
مـــا به دنبـــال بســـتن فضاهـــای تیـــم 
حریـــف و عـــدم اجـــازه بـــرای ارســـال 
نهـــا  آ ید  بودیـــم. شـــا مناســـب 
ارسال هایی را انجام داده باشند 
ولـــی ارســـال ها موقعـــی خـــوب 
اســـت کـــه باکیفیـــت باشـــند. در 
طـــول 90 دقیقـــه هـــم چند ارســـال 
انجـــام شـــد کـــه دیگـــر نمی شـــد 

جلـــوی آن را گرفـــت. در تیم مـــان، 
یـــی داشـــتیم ولـــی بـــا  معذوریت ها
تفکراتی که کادرفنی داشـــتند و بچه ها 
دوندگـــی زیـــادی کردنـــد، توانســـتیم 
نواقصـــی کـــه می توانســـتیم در ترکیـــب 
داشـــته باشـــیم را رفـــع کنیـــم. هـــدف 
مـــا ایـــن بـــود کـــه راه هـــای حریـــف بـــرای 
رســـیدن بـــه گل را ببندیـــم. مـــا دفـــاع 
مطلقـــی انجـــام ندادیـــم، بلکـــه از نیمه 
خودمـــان کار کردیم کـــه آن نیز با توجه 
بـــه بضاعـــت بازیکنانمـــان بـــود. یـــک 
ســـری از بچه هـــای مـــا مصدومیـــت 
داشتند و یکی دو نفر نیز اصلاً به بازی 

نرســـیدند. ما می بایســـت این تاکتیک 
را اتخـــاذ می کردیـــم.«

البتـــه او مدعـــی اســـت کـــه شـــکل بازی 
تیمـــش در خانـــه متفـــاوت خواهد بود: 
»همانطـــور کـــه حریفـــان مـــا متفـــاوت 
هســـتند، آرایـــش و نحـــوه بـــازی مـــا نیـــز 
قطعـــاً فـــرق خواهـــد کـــرد. بـــرای هفتـــه 
آینـــده، یکـــی دو نفـــر از بازیکنـــان بـــه ما 
اضافـــه می شـــوند و به فـــرم ایده آل تری 
تبدیل خواهند شـــد. ما تیمی نیســـتیم 
کـــه بســـته بـــازی کنیـــم. بـــا توجـــه بـــه 
بضاعـــت بازیکنـــان در هـــر وضعیتـــی، 
بایـــد بهترین تاکتیـــک را انتخاب کنیم. 

حـــالا تاکتیـــک می توانـــد سیســـتم یـــا 
شـــعاع حرکتـــی بازیکنـــان باشـــد یـــا 
بگوییـــم اجازه دهید حریـــف توپ را در 
زمیـــن خودش به گردش در بیاورد و ما 
فقط شیفت می شـــویم. این به حریف 
مـــا بســـتگی دارد و احتمـــال دارد مـــا در 
بـــازی بعدی با دو مهاجم بازی کنیم. ما 
مثل فـــولاد با یک مهاجم بـــازی کردیم 
ولـــی آنهـــا از جناحیـــن بیشـــتر اضافـــه 
می شـــدند. بـــه نظـــر مـــن سیســـتم ها 
جوابگـــو نیســـتند و ایـــن شـــعاع حرکتی 
بازیکن اســـت که تاکتیک هـــا را تعیین 

می کنـــد.«

 zخبر

رکورد منحصر به فرد 
قلعه نویی

تیــم فوتبــال گل گهــر ســیرجان در 
اولیــن هفتــه از لیــگ بیســت و دوم 
میزبــان تراکتــور بــود و با نتیجــه 2 بر 
یک حریف تبریزی خود را شکســت 
داد. سه امتیاز این مسابقه علاوه بر 
شروع خوب تیم سیرجانی در فصل 
جدیــد، یــک ویژگــی منحصر بــه فرد 
بــرای ســرمربی باتجربــه و پرافتخــار 
این تیم داشــت. امیــر قلعه نویی که 
پیــش از ایــن و بــا پایان لیگ بیســت 
و یکــم 999 امتیــاز طــی ســال های 
فعالیــت روی نیمکــت تیم هــای 
مختلف لیگ برتری به دســت آورده 
بــود، بــا تحمیــل اولیــن شکســت به 
قربــان بردیف سرشــناس در فوتبال 
ایــران، به امتیاز 1002 رســید تا اولین 
مربی تاریخ فوتبال کشــورمان باشد 
کــه از مــرز هزار امتیاز عبــور می کند. 
البتــه امیــر قلعه نویــی می توانســت 
فصــل گذشــته را بــا عبــور از امتیاز 4 
رقمــی بــه پایــان برســاند اما کســر 7 
امتیــاز از گل گهر به خاطر ماجراهای 
بازیکــن گابنــی، ثبت این رکــورد را به 

تأخیــر انداخت.

 
ملوان بدون 

تماشاگر میزبان 
استقلال می شود

مســئولان فوتبــال اســتان گیــلان 
اصــرار دارنــد کــه بــازی ایــن هفتــه 
ملوان با اســتقلال باید در ورزشگاه 
تختــی انزلی برگزار شــود. قربانعلی 
الماســخاله می گویــد: »مــا همــه 
مــوارد را مــو بــه مو به ســازمان لیگ 
اعــلام کردیــم. ورودی تیم هــا آماده 
شــده، رختکن هــا تکمیــل اســت، 
چمــن هــم شــرایط مطلوبــی دارد. 
ضمــن اینکــه نیمکت هــا و همــه 
مســائلی کــه مربــوط بــه دو تیــم 
اســت، خــوب پیــش رفتــه اســت. 
پس در نهایت، بازی در انزلی بدون 
حضور تماشــاگر برگزار می شود. ما 
گیلانی هــا میهمان نــواز هســتیم و 
بــازی در انزلــی برگزار می شــود. چرا 
باید بازی از انزلی خارج شود؟  اصلاً 
چنیــن بحثــی نداریــم و همان طــور 
کــه گفتــم در نهایت، بــازی در انزلی 
بــدون تماشــاگر برگــزار می شــود.«

 
مجدمی: امکانات 

تیم های نفتی در حد 
سرخابی ها نیست

مســلم مجدمی هافبک تیم فوتبال 
نفت مسجدسلیمان درباره پیروزی 
تیمش مقابل مس کرمان می گوید: 
»بــازی خیلــی خوبی بــود و ما کارمان 
را خیلی خوب شــروع کردیم. به نظر 
مــن بــازی یک طرفه و به ســود ما بود 
و دقیقــاً می دانســتیم از ایــن بــازی 
چــه می خواهیم و با توجــه به این که 
بــازی در زمیــن  خودمــان بود همگی 

ســه امتیاز بازی را می خواســتیم.«
او بــا اشــاره بــه مشــکلات تیم شــان 
ی  »تیم هــا یــد:  ر می گو ین طــو ا
مدعــی نســبت بــه بودجه شــان 
یارگیری هــای خوبــی داشــته اند و 
بــه صورتــی مشــخص هســتند امــا 
تیم هــای نفتــی همیشــه مشــکلات 
خاص خودشــان را دارند و نسبت به 
شرایط شــان بازیکن جذب می کنند 
و امکانات شــان مثــل تیم هــای 
صنعتــی، اســتقلال و پرســپولیس 
یــرا  ز می جنگیــم  لــی  و نیســت 
بازیکنــان و کادر فنــی خوبــی داریم و 
قطعــاً بــه رده های بالای جــدول فکر 

» می کنیــم.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

محمــد طیبــی مدافــع باتجربــه صنعت نفــت آبــادان یکــی از بازیکنانــی اســت کــه در بــازی بــا فولاد خیلی خوب نشــان داد و کمک کرد تیمــش یک امتیاز ارزشــمند خارج از خانه به دســت بیاورد. طیبی که ســومین فصل 
حضــور در صنعت نفــت آبــادان را تجربــه می کنــد، معتقــد اســت فــولاد خوزســتان مدعی و شــانس اول قهرمانی فصل بیســت و دوم اســت و گرفتن امتیــاز از این تیم آن هــم در اهواز کار هر تیمی نیســت. طیبی در رابطه 

بــا بــازی مقابــل قرمزپوشــان اهــوازی، هــدف صنعت نفــت آبادان در فصل جدیــد، بحث حضور زنان در ورزشــگاه ها و... صحبت هــای جالبی دارد.

کمالوند گفت اگر خودت نگویی که می روی، فوتبالت را خراب می کنم

محمد طیبی: فولاد شانس اول قهرمانی است
باید به زنان احترام گذاشته شود و به ورزشگاه بیایند

بازی سختی مقابل فولاد 
خوزستان داشتید اما موفق شدید 
در هوای گرم اهواز یک امتیاز مهم 

کسب کنید...
دربی خوزســتان همیشــه شــرایط خاص 
خودش را دارد و ما هم برای کسب امتیاز 
آمــده بودیــم. فولاد واقعــاً تیم خیلی قوی 
اســت و خیلــی هزینــه کــرده امــا تیــم مــا 
کامــل نبود و بازیکنان اصلی مان از جمله 
طالــب ریکانــی و حســن بیت ســعید را 
به دلیل مصدومیت در اختیار نداشــتیم. 
اگر آنها بودند بدون شک کمک می کردند 

شــرایط بــازی برای مــا بهتر پیــش برود.
 اما در این بازی جوری کار کردید 

که انگار به یک امتیاز راضی بودید و 
فقط برای تساوی آمدید!

مــا آمده بودیم حتماً امتیاز کســب کنیم 
و گرفتــن تســاوی مقابــل فــولاد کــه ایــن 
همــه هزینــه کــرد و بازیکنــان شــاخص 
زیــادی دارد، آن هــم در اهواز، ارزشــمند 

اســت. بــه نظــر مــن فــولاد شــانس اول 
قهرمانــی اســت و واقعــاً گرفتــن امتیاز از 
ایــن تیــم در اهــواز خیلــی اهمیــت دارد.
البته بدون تماشاگر بودن بازی هم 

به نفع صنعت نفت آبادان شد...
ببینیــد همان طــور کــه قبــلاً هــم گفتــم 
دربی خوزســتان همیشه شرایط خاصی 
دارد و واقعاً بازی ســخت و مهمی اســت. 
ایــن بــازی چــه بــا تماشــاگر و چــه بــدون 
تماشــاگر، ســختی های خــودش را دارد. 
ضمن اینکه هواداران ما همیشه و همه 
جــا کنارمــان هســتند و از تیــم حمایــت 
می کننــد. هــواداران آبادانــی واقعــاً یــار 
دوازدهــم هســتند و هیــچ جا تیــم را تنها 

نمی گذارنــد.
صنعت نفت این فصل چه هدفی 
را دنبال می کند؟ به نظر می رسد 

شانس کسب سهمیه ندارید و فقط 
ماندن در لیگ برتر راضی کننده 

است.
هیــچ چیــز دور از دســترس نیســت. 
ســالی کــه اســتقلال خوزســتان قهرمان 
شــد، اکثــر بازیکنــان از لیــگ یــک آمــده 
بودنــد و کســی فکــر نمی کــرد بتوانیــم 
حتــی در لیــگ برتــر بمانیــم امــا قهرمــان 
شدیم. در بازی این هفته هم اگر طالب 

و حســن بودنــد می توانســتیم فــولاد را 
اذیــت کنیــم. البتــه همــه بچه هــا با جان 
و دل بــازی کردنــد و موفق شــدیم امتیاز 

کســب کنیــم.
 خیلی وقت است در صنعت نفت 

حضور داری. چه شد که 
فصل گذشته ناگهان از نفت 

مسجدسلیمان جدا شدی و به 
آبادان برگشتی؟

بلــه، ایــن ســومین فصــل حضــورم در 
بــادان اســت. فصلــی کــه علیرضــا  آ
منصوریــان ســرمربی صنعت نفــت شــد 
در مقطعــی بــه نفــت مسجدســلیمان 
رفتــم کــه آنجا با فراز کمالوند به مشــکل 
خــوردم. همان جا کمالونــد به من گفت 
بایــد جلــوی هــواداران مسجدســلیمان 
بگویــم کــه خــودم دارم از ایــن تیــم جــدا 
می شــوم. کمالونــد گفــت اگــر ایــن کار را 
نکنــی، فوتبالت را خــراب می کنم! گفت 
مــا نمی توانیــم بــا هــم کار کنیــم و به این 
دلیل که از من خوشش نیامد گفت باید 
چنیــن کاری کنــم وگرنــه نیمکت نشــین 
می شــدم و حتــی یــک دقیقه هــم به من 
فرصــت بــازی نمــی داد. بــه خاطر همین 
هــم از نفت مسجدســلیمان جدا شــدم 

و  بــه آبــادان برگشــتم.

 کاری که کمالوند گفت انجام 
دادی؟

بلــه، گفتــم خــودم از مسجدســلیمان 
مــی روم و بــه آبــادان برگشــتم.

با توجه به اینکه رضا پرکاس برای 
خیلی ها ناشناخته است، کار با این 

سرمربی چطور است؟
بــا توجــه به شــناختی که در ایــن یکی، 2 
مــاه از پــرکاس پیــدا کردم بایــد بگویم به 
لحاظ فنی مربی خوب و کاربلدی است. 
واقعــاً جــزو معــدود مربیانی اســت که از 

کار کــردن بــا او لــذت می برم.
 البته شاید بعد از سیروس 

پورموسوی...
سید واقعاً مربی خوب و با اخلاقی است 

که همیشه از کار کردن با او لذت بردم.
 با توجه به اینکه پرکاس اولین 

فصل سرمربیگری در لیگ برتر را 
تجربه می کند، با او می توانید به 

موفقیت برسید؟
توقــع را از تیــم نبایــد بــالا برد امــا پرکاس 
واقعــاً مربــی خوبی اســت و تجربه خوبی 
دارد. در فوتبــال، موفقیــت بــه خــرج 
باشــگاه نیســت و همــه چیــز بــه میــزان 
تــلاش و انگیــزه بازیکنان بســتگی دارد.

 هفته آینده هم با آلومینیوم اراک 

بازی سختی دارید. فکر می کنید 
در این بازی خانگی چه نتیجه ای 

می گیرید؟
هفتــه آینــده اولیــن بــازی اســت کــه در 
ایــن فصــل میزبــان هســتیم و بایــد ۳ 
امتیــاز را بگیریم. ما بایــد همه امتیازات 
بازی هــای خانگــی را جمــع کنیــم. پــس 
بایــد همــه وجودمــان را بگذاریــم تــا دل 
هــواداران را شــاد کنیــم. مــا بــه عشــق 
این هــواداران بازی می کنیــم و امیدوارم 

بتوانیــم بهتریــن نتایــج را بگیریــم.
البته اگر مشکل ورود زنان به 
ورزشگاه حل شود و هواداران 

بتوانند بیایند تا بازی تان را تماشا 
کنند...

ببینیــد بحــث حضــور زنــان در ورزشــگاه 
سال هاست که مطرح شده و فیفا تأکید 
کــرده کــه ایــن مشــکل بایــد حــل شــود. 
بــه نظــر مــن بایــد تــا الان مشــکل را حل 
می کردنــد کــه حــالا بحــث تعلیــق پیش 
نمی آمــد. بــه هــر حــال زنان هــم نیمی از 
جامعه هســتند و مثل مــردان می توانند 
بــه فوتبــال و تماشــای آن علاقــه داشــته 
باشــند. پس باید به آنها احترام گذاشــته 
شــود و مشــکل را حل کنند تا آنها هم به 

ورزشــگاه بیایند.

 zمصاحبه


